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Er is het afgelopen jaar hard gewerkt en veel bereikt. Zo is het beleid rondom het sociaal 

domein op een aantal momenten flink bijgestuurd. Afval wordt veel meer gescheiden 

opgehaald en deze keuze blijkt succesvol te zijn. Er zijn stappen gezet om ons 

winkelcentrum nog succesvoller te maken. Er is, op initiatief van het CDA, een gesprek 

geweest tussen de culturele instellingen in Veenendaal. Er is een motie aangenomen om 

meer te gaan experimenteren met beeldvorming. Een aantal van deze punten wordt verder 

in dit jaarverslag uitgebreider behandeld. 

Er is afgelopen jaar ook afscheid genomen van onze schaduwraadsleden Jeannette van 

Rossum en Rick Tigelaar. Als fractie hebben we geen nieuwe schaduwraadsleden benoemd, 

maar zijn gestart met een meedenkgroep. Een groepje enthousiaste leden die meedenken 

met de fractie en ons adviseren over allerhande onderwerpen. Op dit moment wordt deze 

meedenkgroep bemenst door Jan Langeraar, Mark Ruitenbeek en Jennifer Ruitenbeek.  

Het afgelopen jaar was ook een jaar van politieke dieptepunten, door de crisis binnen het 

toenmalige college en de coalitie. Een crisis die ontstond door een onoverbrugbaar verschil 

van inzicht binnen het college, een verschil van inzicht dat ook binnen de coalitiepartijen niet 

meer opgelost kon worden. We zijn blij dat er snel een nieuw college geïnstalleerd kon 

worden. Het komende jaar moet er immers nog veel gebeuren, bijvoorbeeld op het gebied 

van de binnenstad, het parkeerbeleid en het sociaal domein.  

 

Wilrik van ’t Noordende, fractievoorzitter 

 

 

Enkele hoogtepunten uit de portefeuille ‘Sociaal Domein’. Deze portefeuille wordt 

voornamelijk beheerd door Dick Cozijnsen. 

In de fractie is uitgebreid gediscussieerd over het CDA-standpunt t.a.v. over opvang van 

vluchtelingen. 

In het voorjaar werd eindelijk, na jaren vragen van de Fractie, de Sociale Kaart 

gepresenteerd. 

Ook na jarenlang aandringen van de fractie werd, in samenwerking met andere partijen, een 

bestemmingsreserve Sociaal Domein vastgesteld. 

De eigen bijdrage collectief vervoer werd op voorstel van de fractie afgeschaft.  

Het marginaal tarief eigen bijdrage WMO-voorzieningen werd, mede op ons initiatief, 

teruggebracht naar 5%. 

Een motie om het stapelingseffect eigen bijdragen te onderzoeken en met oplossingen te 

komen is ook op ons initiatief aangenomen. 

Het onderzoek van de Rekenkamer naar het Re-integratiebeleid kan weer volledig worden 

uitgevoerd na het aannemen van een door CDA, SGP en CU ingediende motie. 

De fractie is aanwezig geweest bij verschillende bijeenkomsten over het sociaal domein. 

Voorbeelden hiervan zijn de interactieve bijeenkomst Diversiteitsraad, thema: Jij en 

Tolerantie. De “eerste steenlegging” uitbreiding Ontmoetingshuis. Het klaarstomen voor 

Het sociaal domein 

VAN DE FRACTIE 
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nieuwe seizoen speeltuin ’t Hoorntje in het kader van NL-doet. Een bijeenkomst van het 

Diaconaal Platvorm over zorgondersteuning. Bijeenkomsten over de toekomst van IW4. 

 

 

In 2016 hebben Eric Enzlin en Dorus Helsen wederom de ‘fysieke’ kant van de politieke 

onderwerpen behandeld. Net als in voorgaande jaren, was 2016 op dit gebied weer een druk 

jaar. Door de politieke gebeurtenissen eind 2016, is een aantal onderwerpen verschoven 

naar 2017. Hieronder een korte impressie.  

 

Vitale Binnenstad 

Het jaar 2016 begon met de dialoogavond. Deze avond is het resultaat van de CDA-motie 

“Pimp het Centrum” en heeft tot doel ideeën te verzamelen over de mogelijkheden om de 

binnenstad - en met name het kernwinkel gebied - (nieuwe) impulsen te geven. Alle inwoners 

konden aan de hand van een budget aangeven wat zij belangrijk vonden voor een vitale 

binnenstad. De informatie is gebruikt om de richting voor de toekomstvisie te bepalen. 

Samen met de SGP en de VVD heeft het CDA een motie “vreemd aan de orde van de dag” 

ingediend om de toekomstvisie handen en voeten te geven. In het voorjaar van 2017 komt 

het uitgewerkte plan als beslispunt in de raad.  

 

Rondweg Oost 

Hoewel nog niet nadrukkelijk op de politieke agenda, heeft de Rondweg Oost in 2016 de 

gemoederen in Veenendaal al flink beziggehouden. Achter de schermen is het CDA druk 

bezig geweest om met alle betrokken partijen te praten. Belangrijk en waardevol waren de 

bijeenkomsten in restaurant De Drie Zussen. Hierbij zijn de zorgen en ideeën tussen zeven 

CDA-afdelingen gedeeld. Naast de CDA-afdelingen van Buren, Neder-Betuwe, Ede, 

Rhenen, Utrechtse Heuvelrug, Wageningen en Veenendaal, is er ook contact gezocht met 

leden van de Provinciale Staten van Gelderland en Utrecht. Er wordt nauw samengewerkt 

om tot een, zoveel mogelijk, gezamenlijke visie te komen. Het CDA zal u ook in 2017 

voortdurend over nieuwe ontwikkelingen op de hoogte houden. 

 

Strategische Visie 

In 2016 is er gestart met de Commissie Strategische Visie 2040. Met deze visie wordt 

richting gegeven aan het gemeentelijke beleid. Dit gebeurt samen met inwoners, bedrijven 

en maatschappelijke instellingen. De visie moet in 2017 worden vastgesteld. U kunt hierover 

meer informatie vinden op www.veenendaal2040.nl  

  

Het fysieke domein 

http://www.veenendaal2040.nl/
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In 2016 is er weer hard gewerkt en veel gebeurd. 2016 was het jaar van verder bouwen aan 

de WMO. Na de overgang in 2015 was het nu zaak om de basis te verstevigen met als 

uitgangspunt: iedereen krijgt de zorg die hij/zij nodig heeft in Veenendaal!  

Daartoe heb ik met veel onderwerpen en thema’s van de WMO  te maken: mantelzorg en 

vrijwilligers, basismobiliteit (regiotaxi), beschermd wonen, dagbesteding, 

groepsondersteuning, stimuleren van lokale initiatieven en kleinschalige zorg, het starten van 

een dementievriendelijke wijk, opzetten van een scootmobielpool, enz. De discussie over de 

hoogte van de eigen bijdrage in relatie tot het overschot op de begroting van de WMO heeft 

prominent de aandacht gekregen en ik ben blij met de uitkomst. De eigen bijdrage is in 

Veenendaal nu naar beneden gegaan en behoort tot de laagste in heel Nederland. Voor wat 

betreft de WMO gaan we in 2017 door met het realiseren van maatschappelijke initiatieven, 

zoals onderzoeken of het haalbaar is om geen ziekenhuisbedden maar buurtbedden in 

Veenendaal te realiseren, ook beleid rondom ‘verwarde personen’ is volop in de actualiteit, 

en we gaan ook verder met de thema’s zorgvrijwilligers en dementievriendelijke gemeente.  

Ook het welzijnswerk heeft de nodige aandacht gevraagd. Het is belangrijk dat mensen 

meedoen in de samenleving en niemand aan de kant staat. Ook willen we meer aandacht 

voor preventie en ‘zorg aan de voorkant’ i.p.v. zwaardere zorg aan de achterkant. Dat vraagt 

om stevige inzet op welzijn en allerlei thema’s die daarbinnen een rol hebben, zoals 

eenzaamheid bij ouderen, inzet en ondersteuning van vrijwilligers, maar ook begeleiding van 

kwetsbare vrijwilligers en jongerenwerk. Ik ben blij dat de gemeenteraad heeft aangegeven 

het huidige contract met Veens te willen verlengen om de positieve ervaringen te kunnen 

continueren. We hebben daartoe ook met vele organisaties en het WMO-forum een goed 

proces doorlopen. 

Voor wat betreft het onderwerp wonen ben ik supertrots dat Veenendaal als eerste 

gemeente in Nederland de ‘blijverslening’ heeft geïntroduceerd. Hiermee kunnen ouderen 

langer zelfstandig thuis blijven wonen; een ontwikkeling die we van harte stimuleren. De 

statushouders hebben een plek gekregen in Veenendaal en regionaal heb ik me ingezet om 

het project ‘huisvesting statushouders Food Valley’ tot een succes te maken. 

Als wijkwethouder ben ik trots op alle activiteiten die inwoners organiseren en die 

plaatsvinden in de wijken Centrum en Noord-Oost. Er zijn actieve bewoners die zich 

belangeloos inzetten voor velen in hun wijk of buurt. Het is dan ook ontzettend leuk om de 

‘oog voor Veenendaal-prijs’ te mogen uitreiken om die bewoners eens in het zonnetje te 

zetten.  

Leuk om te melden is dan ook dat ‘broodje wethouder’ een succes blijft en dat veel mensen 

deze lunchbijeenkomst bezoeken om ervaringen uit te wisselen, maar ook om elkaar te 

ontmoeten en ideeën op te doen over participatie of meedoen als het kan. Daarnaast ben ik 

veel ‘buiten’ en bezoek ik zoveel als mogelijk organisaties of loop een dagje mee als 

vrijwilliger om goed op de hoogte te blijven van alles wat speelt in Veenendaal.  

Verder is er het afgelopen jaar op bestuurlijk vlak ook veel gebeurd. Spannend en 

teleurstellend was de breuk in het college. Gelukkig is er een nieuw en constructief begin 

gemaakt; essentieel voor een goede samenwerking. 

Veel overleg vindt er altijd plaats met ambtenaren, zij bereiden onderwerpen en projecten 

voor om tot zorgvuldige besluitvorming te kunnen komen. De raads- en 

commissievergaderingen (en voorbereiding erop), de fractievergaderingen en de diverse 

VAN DE WETHOUDER 
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vertegenwoordigingen in Gemeenschappelijke Regelingen, zorgen tenslotte voor een goed 

gevulde agenda.  

Alles overziend is er veel werk verzet met vele successen. Van harte hoop ik dat het 

komende jaar in het teken staat van verder uitwerken van dit beleid conform ons 

raadsprogramma. We doen het tenslotte voor de inwoners van Veenendaal en daar ga ik 

voor! 

 

Marieke Overduin 
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In 2016 bestond het bestuur uit: 

Voorzitter    Henk Hoitink 

Penningmeester   Christiaan van Dijk 

Secretaris    Arjan Segers 

Algemeen lid / communicatie  Rick Tigelaar 

Algemeen lid / ledenzorg  Henk Andeweg (in juli afgetreden) 

Algemeen lid / ledenzorg  Jennifer Ruitenbeek (in juni toegetreden) 

Algemeen lid / Regio   Harold Schonewille (in juni toegetreden) 

 

 

Gedurende het jaar heeft het bestuur nauwe contacten onderhouden met de fractie. Dit door 

middel van individuele gesprekken, persoonlijke begeleiding en het volgen van informatie die 

door de fractie gedeeld werd. Daarnaast is er geregeld overleg geweest tussen de 

bestuursvoorzitter en de wethouder en fractievoorzitter.  

In 2016 zijn er 8 digitale Nieuwsflitsen verstuurd om CDA leden en geïnteresseerden te 

informeren over Veenendaal en de lokale CDA afdeling.  

De website is aangepast en gelijk gebracht met de landelijke opmaak.  

Jarige leden ontvingen een felicitatie en de ledenlijst is actueel gehouden. Er zijn 

kerstkaarten rondgebracht onder de leden en ca. 800 CDA-kerstkaarten zijn huis aan huis 

verspreid.  

De leden Jan Langeraar, Mark Ruitenbeek en Harold Schonewille hebben meegedaan aan 

CDA1000, dat een aanzet gaf voor het CDA verkiezingsprogramma.  

Afgelopen jaar is gezocht naar een nieuwe voorzitter waarbij diverse kandidaten de revue 

zijn gepasseerd. Er is voor gekozen de functies binnen het bestuur te herschikken en Arjan 

Segers op de voorjaars ALV voor te dragen als voorzitter. Jennifer Ruitenbeek gaat het 

secretariaat doen. Christiaan van Dijk blijft penningmeester. Rick Tigelaar en Harold 

Schonewille blijven algemeen bestuurslid en tegen het einde van het jaar is het bestuur nog 

versterkt met de komst van Erik van Zuidam.  

In 2016 heeft het bestuur, naast de ledenvergaderingen, acht keer vergaderd.  

Voor wat betreft de gemeenteraadsverkiezingen van 2018 is er gewerkt aan een 

vertrouwenscommissie, een programmacommissie en een campagneteam.  

Er is een campagneteam samengesteld voor de Tweede Kamerverkiezingen van 15 maart 

2017, bestaande uit Dorus Helsen, Rick Tigelaar, Harold Schonewille en Arjan Segers.  

In oktober is Tweede Kamerlid Pieter Omtzigt op een avond in Veenendaal geweest. Er 

zaten circa 80 mensen in de zaal. Ook andere afdelingen en provincie zijn hierbij uitgenodigd 

en de opkomst stemt tot tevredenheid.  

Samenstelling bestuur 

Activiteiten bestuur 

VAN HET BESTUUR 
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Verschillende leden van het bestuur zijn op regionale, provinciale en landelijke 

bijeenkomsten geweest.  

Perikelen rondom het aftreden van de wethouders en de impasse die daarop ontstond heeft 

veel bestuurlijke capaciteit gevraagd. Het bestuur heeft ingezet op continuering van de 

wethouderspost. 

 

 

Op 30 maart 2016 is er een Algemene Ledenvergadering georganiseerd in restaurant De 

Drie Zussen. Ca. 30 leden waren aanwezig en 12 leden hadden zich afgemeld. Zowel de 

fractie, wethouder deden verslag. Een belangrijk onderwerp wat besproken werd is de 

toekomst van de Rondweg-Oost.  

 

De najaarsvergadering vond plaats op 12 december 2016 in het gebouw de Troubadour van 

Stichting Creative Arts School Elevate aan de Zandstraat 36. Ca. 20 leden waren aanwezig 

en 9 hadden zich afgemeld. Fractie en wethouder deden verslag van de ontstane situatie 

rond de val van het college. Namens de provinciale afdeling was Chris Westelaken 

aanwezig.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 06 38788025 (bestuur) / 06 34568919 (fractie) 

 cda.vdaal@gmail.com / fractiecdaveenendaal@gmail.com 

  www.cdaveenendaal.nl 

Algemene ledenvergaderingen 


